
 

 

 
 

Referat fra medlemsmøte 2024 

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 
LØRDAG 9. MARS KL. 12, KONGSBERG RØDE KORS 
 

Styreleder Eva Ellefsen åpnet møtet og inviterte dermed til å ta opp saker, kommentarer eller 
spørsmål. 

Rapport fra Aktivitetsgruppa 
Utdrag av rapporten (som var sendt ut sammen med Årsmøtesakene) ble lest opp av 
Aktivitetsgruppas leder Anders Lensby. 

Gruppa fikk mange godord for innsatsen, ikke minst løypearbeidet. 

 

Saker som ble tatt opp: 

- Styremedlem Jan Helge Høybø orienterte om veivedlikeholdet som er foretatt fra og 
med 2020. 

- Utfordringen med universell atkomst til Høymyrvann er ikke løst. Styret vil jobbe 
videre med saken, og blant annet vurdere om atkomst til Primtjønn kan bli en 
billigere løsning.  

- Det ble oppfordret til å holde hunden i bånd om du ikke har kontroll, også i perioden 
uten båndtvang.  Det ble videre oppfordret til å plukke opp og ta med hundebæsj, 
spesielt inne på andres hytteeiendom. 

- Thomas Tinne orienterte om at han har søkt om reguleringsendring til såkalt «frivillig 
vern» av et område på 5200 mål.  

- Det ble gitt uttrykk for tilfredshet med strøing og brøyting, og enighet om at app-en 
fungerer etter hensikten. 

- Strømkapasiteten i hytteområdet ble også nevnt med tanke på å installere 
solcellepaneler med mulighet for salg av strøm når man ikke selv har behov. 
Tilbakemeldingen fra Everket er at kapasiteten i ledningsnettet ikke er dimensjonert 
for dette i dag. 

- Er pumpehusene forsikret? Det ble også diskutert, og det oppfordres til å finne ut av 
dette på det enkelte tun. Er det slik at den som får regningen også er den som skal 
være forsikret? Sjekk! 

  

 

Styreleder takket alle for oppmøtet og ønsket alle vel hjem. 

 

Medlemsmøtet ble avsluttet ca. kl. 13 

 

Referent: Anne Wennberg 

 


